
 
 
 
Schriftelijke vraag 
Art. 35 RvO 
 
 
 

 
Aan de griffier van de raad van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 

 
Datum: 2 januari 2021 
 

 

Onderwerpen:  Woningbouwoverzicht Goeree-Overflakkee 

 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen* schriftelijk te beantwoorden: 
 

• Op welke termijn komt het college met het aan de gemeenteraad voor het 

vierde kwartaal van 2020 toegezegde woningbouwoverzicht? 

 

• Wat is de reden dat het overzicht, waar in diverse raadsbijeenkomsten (voor 

het laatst op 15 oktober 2020) om is gevraagd nog niet met de gemeenteraad 

is gedeeld? 
 

• Kan het college in het op te leveren woningbouwoverzicht inzicht geven in de 

bouwproductie voor de verschillende categorieen op de woningmarkt zoals 

starters, ouderen e.d. afgezet tegen landelijke & regionale cijfers? 

Aanleiding: 

De gemeenteraad heeft het college diverse keren laten weten dat zij ‘’bouwen, bouwen en 

bouwen’’ belangrijk vinden. Dat zij daarom inzicht willen hebben in de woningbouwproductie 

op Goeree-Overflakkee. Hiertoe graag een woningbouwoverzicht wil hebben dat kan dienen 

als basis voor een debat over wonen en bouwen op Goeree- Overflakkee tot 2030 en 

verdere jaren. 



Op dit moment t.w. 2 januari 2021 is het woningbouwoverzicht niet beschikbaar voor de 

gemeenteraad. De toezegging was om dit in het vierde kwartaal van 2020 aan de 

gemeenteraad te doen toekomen. 

De brief van de Dorpsraad Den Bommel (ingekomen stuk 20.138, raadsbijeenkomst 28 

januari 2021) maakt het belang nog eens duidelijk. De raad signaleert omissies in de 

integraliteit van beleid rond het bouwen. Wel een IHP gericht op een vitale kern, doch geen 

bouwprestaties met Oost West Wonen voor Den Bommel, noch toekomstgerichte plannen 

voor private bouw.  

 
Indiener: 
Cees Grinwis 
PvdA 

 
 


